
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2020. gada 15. decembra 
LFF VALDES SĒDES protokols 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF)  
valdes sēdes protokols  
     

2020. gada 15. decembris, plkst. 10:30 attālinātajā režīmā 
  

Piedalās: V. Ļašenko, S. Kovaļovs, O. Pulks, N. Mackevičs, A. Kučinska, V. Mihaļčuka, A. Rozītis, J. Engelis, 
E. Latkovskis 
Protokolē: A. Uldriķis 
Sēdi vada: V. Ļašenko 
Uzaicinātās personas:  E. Pukinsks – LFF ģenerālsekretārs, A. Gaidels – LFF izpilddirektors, D. Kazakevičs 
– LFF Izlašu nodaļas vadītājs. 
 

Darba kārtība: 

1. Darba grupas ziņojums (LFF 100 gadu jubileja) (45 min.) O. Pulks, V. Sopirins, 
V. Mihaļčuka 

2. Darba grupas ziņojums (futbola haļļu projekts) (30 min.) A. Gaidels, 
S. Kovaļovs 

3. Darba grupas ziņojums (KIAAP programma) (30 min.) V. Mihaļčuka, 
A. Rozītis 

4. Par LFF Sacensību komitejas un LFF ierosinājumiem Latvijas 
čempionāta norisē (60 min.) 

E. Latkovskis, 
N. Mackevičs 

5. Par LFF iekšējo funkcionālo auditu (30 min.) V. Mihaļčuka, 
E. Pukinsks 

6. Par Reģionu atbalsta reglamenta darbības termiņa pagarināšanu (30 
min.) 

E. Pukinsks 

7. Dažādi (30 min.) 
7.1. Par LFF gada laureātu nominācijām 
7.2. LFF Sieviešu komitejas ierosinājumi 
7.3. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta. 

V. Ļašenko, 
E. Pukinsks, 
R. Dziļuma 

 

Sēdi atklāj V. Ļašenko, secinot, ka kvorums ieradies pietiekams. Sēde tiek atklāta, apstiprinot darba 
kārtību. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.1 

1. Darba grupas ziņojums (LFF 100 gadu jubileja) O. Pulks, 
V. Sopirins, 
V. Mihaļčuka 

 
LFF valdes sēdei pievienojas LFF 100 gadu jubilejas darba grupas pārstāvis Viktors Sopirins.  
O. Pulks informē par LFF 100 gadu jubilejas darba grupas paveikto darbu. 
V. Sopirins detalizēti iepazīstina ar šīs darba grupas sagatavoto prezentāciju par LFF 100 gadu jubilejas 
plānoto pasākumu plānu. 
V. Mihaļčuka informē par atsevišķiem projektiem LFF 100 gadu jubilejas ietvaros. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
LFF valde uzdod LFF administrācijai iecelt atbildīgo personu par LFF 100 gadu jubilejas pasākumu plāna 
īstenošanu. 



V. Sopirins pamet LFF valdes sēdi. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.2 

2. Darba grupas ziņojums (futbola haļļu projekts) A. Gaidels, 
S. Kovaļovs 

 
A. Gaidels informē par Haļļu projektu vērtēšanas komisijas darbu. Komisija izvirzīja uz nodomu 
protokola parakstīšanu Liepājas pilsētas domes un Rēzeknes pilsētas domes projektus. 
S. Kovaļovs iepazīstina ar nosacījumiem, kādā veidā tiek īstenots futbola haļļu projekts. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
 
Ierosinājums: Lūgt LFF Infrastruktūras komiteju deleģēt vienu pārstāvi iekļaušanai Haļļu projektu 
vērtēšanas komisijas sastāvā. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Ierosinājums: Konceptuāli atbalstīt slēgto futbola haļļu projekta realizāciju sadarbībā ar Rēzeknes un 
Liepājas pašvaldībām. Virzīt šo projektu iekļaušanu 2021. gada budžetā. Pilnvarot A. Gaidelu sagatavot 
līguma projektu un virzīt to apstiprināšanai uz LFF valdi. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

1 

 
Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Darba grupas ziņojums (KIAAP programma) V. Mihaļčuka, 
A. Rozītis 

 



V. Mihaļčuka informē par LFF Klubu ilgtspējīgas attīstības atbalsta programmu (KIAAP) 2021. – 2024. 
gadam, ko patlaban izstrādā KIAAP darba grupa. 
A. Rozītis izskaidro nianses, kas tiek iestrādātas šajā programmā. 
LFF valdes locekļi uzdod jautājumus un iesaistās diskusijā. 
LFF valde pieņem informāciju zināšanai. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.4 

4. Par LFF Sacensību komitejas un LFF ierosinājumiem Latvijas 
čempionāta norisē 

E. Latkovskis, 
N. Mackevičs 

 
N. Mackevičs iepazīstina ar LFF Sacensību komitejas izstrādātajiem ierosinājumiem: par Elites 
futbolistu atbalsta programmas reglamentu, par pārspēlēm Latvijas čempionātos starp līgām, par 
Latvijas čempionāta struktūru un izmaiņām nolikumā. 
E. Latkovskis komentē izstrādātos ierosinājumus. 
LFF valdes locekļi iesaistās diskusijā un izsaka vairākus piedāvājumus par Latvijas čempionāta struktūru, 
izmaiņām nolikumā. 
S. Kovaļovs piedāvā dot iespēju iziet licencēšanas procesu 2020. gada Latvijas čempionāta virslīgas 10. 
vietas ieguvējai, kā arī 2020. gada Latvijas čempionāta 1. līgas 2. vietas ieguvējai, un ļaut piedalīties 
2021. gada Latvijas čempionāta virslīgā visiem klubiem, kas sekmīgi iziet licencēšanas procesu. 
 
Ierosinājums: 2021. gada Latvijas čempionāta virslīgas turnīru sākt 2021. gada 12. martā. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 7 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 2 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt LFF Sacensību komitejas ierosinājumu atcelt pārspēles starp 2020. gada 
Latvijas čempionāta 1. līgas 9. vietas ieguvēju un 2. līgas 2. vietas ieguvēju par iekļūšanu 2021. gada 
Latvijas čempionāta 1. līgas turnīrā. Noteikt, ka 2020. gada Latvijas čempionāta 1. līgas 9. vietas 
ieguvēja nodrošina dalību 2021. gada Latvijas čempionāta 1. līgas turnīrā. 2020. gada Latvijas 
čempionāta 2. līgas 2. un 3. vietas ieguvējai ir tiesības iziet licencēšanas procesu dalībai 2021. gada 
Latvijas čempionāta 1. līgas turnīrā. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 8 

O. Pulks    N. Mackevičs    



S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 1 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Ierosinājums: Apstiprināt LFF Sacensību komitejas ierosinājumu un noteikt 2021. gada Latvijas 
čempionāta virslīgas reglamentā, ka šajā turnīrā piedalās 10 komandas, dodot iespēju iziet 
licencēšanas procesu 2020. gada Latvijas čempionāta virslīgas 10. vietas ieguvējai, kā arī 2020. gada 
Latvijas čempionāta 1. līgas 2. vietas ieguvējai. Gadījumā, ja kāda no komandām neiziet licencēšanas 
procesu, priekšroka tiek dota 2020. gada Latvijas čempionāta virslīgas 10. vietas ieguvējai, kam seko 
2020. gada Latvijas čempionāta 1. līgas 2. vietas ieguvēja. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 7 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

2 

 
Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.5 

5. Par LFF iekšējo funkcionālo auditu V. Mihaļčuka, 
E. Pukinsks 

 
V. Mihaļčuka iepazīstina ar LFF iekšējā funkcionālā audita principiem. 
E. Pukinsks analizē LFF iekšējā funkcionālā audita nepieciešamību. 
LFF valdes locekļi iesaistās diskusijā. 
 
Ierosinājums: 1. Apstiprināt LFF iekšējā funkcionālā audita veikšanu, sākot ar 2020. gada decembri; 
2. Izveidot darba grupu audita veikšanai sekojošā sastāvā: LFF valdes locekļi (V. Mihaļčuka, A. Kučinska, 
O. Pulks, E. Latkovskis), LFF ģenerālsekretārs E. Pukinsks, LFF departamentu vadītāji (D. Kazakevičs, A. 
Gaidels, J. Andrejevs, M. Raspopovs), LFF biroja administratore Tamāra Kabakova (darba grupas 
atbildīgā sekretāre) un citi speciālisti (pēc nepieciešamības un ar atbilstošām kompetencēm); 
3. Par darba grupas vadītāju apstiprināt V. Mihaļčuku; 
4. Uzdot V. Mihaļčukai sagatavot plānu LFF iekšējā funkcionālā audita veikšanai. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    PAR 9 



O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Ierosinājums: Lūgt LFF Finanšu komiteju deleģēt vienu personu LFF Finanšu nodaļas funkciju auditam 
un ierosināt procesu, kādā veidā un kādos termiņos tas būtu veicams. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

V. Ļašenko    A. Kučinska    
PAR 9 

O. Pulks    N. Mackevičs    

S. Kovaļovs    V. Mihaļčuka    
PRET 0 

E. Latkovskis    J. Engelis    

A. Rozītis        ATTU
RAS 

0 

 
Lēmums (pieņemts vēlāk attālināti): Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.6 

6. Par Reģionu atbalsta reglamenta darbības termiņa pagarināšanu E. Pukinsks 

 
E. Pukinsks informē par nepieciešamību lemt par Reģionu atbalsta reglamenta darbības termiņa 
pagarināšanu. 
A. Rozītis informē par esošo situāciju LFF reģionu attīstības segmentā. 
LFF valdes locekļi iesaistās diskusijā. 
LFF valdes locekļi pieņem informāciju zināšanai un turpinās šī jautājuma izskatīšanu nākamajā LFF 
valdes sēdē. 
 
Darba kārtības jautājums Nr.7 

7. Dažādi 
7.1. Par LFF gada laureātu nominācijām 
7.2. LFF Sieviešu komitejas ierosinājumi. 

7.3. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta. 

V. Ļašenko, 
E. Pukinsks, 
R. Dziļuma 

 
7.1. Par LFF gada laureātu nominācijām. 
E. Pukinsks informē par aktualitātēm LFF gada laureātu noteikšanā. 
Tiek nolemts izvirzīt V. Mihaļčuku un A. Kučinsku kopā ar LFF administrāciju izstrādāt nolikumu par LFF 
gada laureātu nominācijām līdz 2024. gadam. 
 
7.2.  LFF Sieviešu komitejas ierosinājumi. 
LFF valdes sēdei pievienojas LFF Sieviešu komitejas priekšsēdētāja Ruta Dziļuma. 



R. Dziļuma iepazīstina ar sieviešu futbola attīstības aktualitātēm un problēmām. 
A. Kučinska izsaka savu redzējumu par pašreizējo situāciju sieviešu futbolā. 
LFF valdes locekļi iesaistās diskusijā. 
LFF valdes locekļi pieņem informāciju zināšanai. 
R. Dziļuma pamet LFF valdes sēdi. 
 
Nākamā LFF valdes sēde notiks 29. decembrī plkst. 13:00 attālinātajā režīmā. 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 16:30. 
 
LFF prezidents V. Ļašenko ___________________ 
 
 
LFF viceprezidents O. Pulks ___________________________ 
 
 
LFF viceprezidents S. Kovaļovs ___________________ 


